

It was agreed.—That the Chairman be authorized to schedule the Minister for the next meeting, and that a list of potential witnesses be circulated and discussed at the next meeting of the Committee which will be called at the Chairman's discretion.

At 4:40 o'clock p.m., it was agreed,—That the Committee adjourn to the call of the Chair.

TUESDAY, JUNE 13, 1989

(2)

The Legislative Committee on Bill C-8, An Act to amend the Department of Labour Act, met at 9:07 o'clock a.m. this day, in room 371 West Block, the Chairman, Gilbert Parent, presiding.

*Members of the Committee present:* Warren Allmand, Doug Fee, Ron Fisher, Ken James, André Plourde, George Proud, Jacques Vien, Dave Worthy.

*In attendance: From the Library of Parliament Research Branch:* Kevin Kerr, Research Officer.

*Appearing:* The Honourable Jean Corbeil, Minister of Labour.

*Witnesses: From the Department of Labour:* Greg Traversy, Assistant Deputy Minister and Jeff Richstone, Legal Counsel.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference, dated Wednesday, May 17, 1989, relating to Bill C-8, An Act to amend the Department of Labour Act (see *Minutes of Proceedings, Wednesday, May 31, 1989, Issue No. 1*).

The Chairman call Clause 1.

The Minister made an opening statement and with the witnesses, answered questions.

It was agreed.—That on the first round of questioning, every member of the Committee be allowed ten (10) minutes and on second and subsequent rounds, five (5) minutes.

It was agreed.—That at 3:30 o'clock p.m., this afternoon, the Committee hear the following witnesses:

° *The Canadian Labour Market and Productivity Centre.*

° *The Canadian Council on Social Development*

It was agreed.—That the Committee sit on Thursday, June 15, and that the schedule be as follows:

9:00 o'clock a.m. to 10:30 o'clock a.m. (approximately).

—Canadian Labour Congress

—Canada Employment and Immigration Advisory Council

10:30 o'clock a.m. to noon.

Clause by Clause consideration of the Bill with the Minister of Labour present.

Il est convenu.—Que le président soit autorisé à convoquer le ministre à témoigner à la séance suivante et qu'une liste de témoins éventuels soit distribuée aux membres du Comité pour qu'ils l'examinent à leur séance suivante, dont le président déterminera le jour et l'heure.

À 16 h 40, il est convenu.—Que le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MARDI 13 JUIN 1989

(2)

Le Comité législatif sur le projet de loi C-8, Loi modifiant la Loi sur le ministère du Travail, se réunit aujourd'hui à 9 h 07 dans la pièce 371 de l'Édifice de l'Ouest sous la présidence de Gilbert Parent (*président*).

*Membres du Comité présents:* Warren Allmand, Doug Fee, Ron Fisher, Ken James, André Plourde, George Proud, Jacques Vien, Dave Worthy.

*Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement:* Kevin Kerr, attaché de recherche.

*Comparaît:* L'honorable Jean Corbeil, ministre du Travail.

*Témoins: Du ministère du Travail:* Greg Traversy, sous-ministre adjoint; Jeff Richstone, conseiller juridique.

Le Comité reprend l'examen de son ordre de renvoi du mercredi 17 mai 1989 concernant le projet de loi C-8, Loi modifiant la Loi sur le ministère du Travail (*Voir les Procès-verbaux du mercredi 31 mai 1989, fascicule n° 1*).

Le président appelle l'article 1.

Le ministre fait une déclaration préliminaire et, avec les témoins, répond aux questions.

Il est convenu.—Que chaque membre du Comité dispose de dix (10) minutes, pour la première ronde de questions, et de cinq (5) minutes à chaque ronde suivante.

Il est convenu.—Qu'à 15 h 30 aujourd'hui, le Comité entende les témoins suivants:

° *le Centre canadien du marché du travail et de la productivité.*

° *le Conseil canadien de développement social.*

Il est convenu.—Que le jeudi 15 juin, le Comité tienne une séance dont l'ordre du jour est le suivant:

De 9 heures à 10 h 30 (approximativement), audition

—du Congrès du Travail du Canada

—du Conseil consultatif de l'emploi et de l'immigration du Canada.

De 10 h 30 à midi,

Examen article par article du projet de loi avec le ministre du Travail.